
Jægerråd Favrskov 

Referat af møde i Jægerrådet onsdag den 12. september 2018 kl. 19.00 
 
Deltagere: Jørn Stougaard formand, Gerner Svendsen Grundfør-Spørring, Jørn Koue og Lars 
Hulsig Ødum-Hadbjerg, Chr. Gottlieb Hinnerup og Omegn (referent). 
 
Formanden havde modtaget afbud fra enkelte andre jagtforeninger i kommunen. 
 
Regulering af mårhund. 
Formanden konstaterede, at der er et stort behov for at udpege (uddanne) nogle flere 
reguleringsjægere i Favrskov Kommune. Der er (ikke-verificerede) forlydender om, at der allerede 
er blevet skudt nogle mårhunde i Hammel-området. Det er nødvendigt, at alle kommunens 
jagtforeninger deltager i bestræbelsen på at finde nogle interesserede jægere. Forslag om, at 
tilbyde det til nyjægere. Der skal indkaldes til et møde for potentielle personer, og det må være 
muligt at få det annonceret i Kommunens ugentlige information i Lokalavisen. Formanden 
kontakter Kommunen for at gå videre med sagen. 
 
Friluftsstrategi – herunder hundetræning. 
Formanden kunne berette, at det gik meget langsomt og var besværligt at forhandle med 
Kommunen om etablering af et område til træning af jagthunde – herunder en ”hundesø”, idet der 
ser ud til at være ”gået politik” i sagen. Der etableres kontakt til Djurslands Jagthundeklub, som har 
gode erfaringer med etablering af et sådant område. Ligeledes holdes kontakt til Jægerforbundets 
hundekonsulent for rådgivning.  
Formanden ønsker snarest tilkendegivelser fra alle jagtforeningerne om vigtigheden af et sådant 
område. 
 
Valg til Jægerforbundets strukturudvalg 
Der er gennemført et valg på kredsniveau til deltagere i strukturudvalget. Formanden redegjorde 
for valget, og han gav samtidig udtryk for sin utilfredshed med proceduren ved udpegningen.  
De udpegede er: Kathrine Hvid fra Ryomgaard og Omegn, Ove Dam Hedegaard samt Morten Kjær 
fra Århus Jægerforbund. 
 


